

PEMBERITAHUAN PERTANYAAN

DEWAN RAKYAT, MALAYSIA

**DARIPADA : Y.B. TUAN HEE LOY SIAN
(PETALING JAYA SELATAN)**
PERTANYAAN : LISAN
TARIKH : 03.04.2017

Y.B. TUAN HEE LOY SIAN [PETALING JAYA SELATAN] minta **MENTERI KEWANGAN** menyatakan akibat yang lebih buruk terhadap Proton Holdings Berhad (Proton) selepas kesanggupan kerajaan membenarkan pegangan ekuiti 51 peratus kepada pengusaha otomobil negara asing terutama daripada negara China.

JAWAPAN

Tuan Yang di-Pertua,

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, DRB-HICOM selaku pemegang saham tunggal PROTON kini dalam proses penilaian akhir ke atas bidaan-bidaan yang diterima, bagi memastikan pertimbangan sepenuhnya dan manfaat yang menyeluruh dapat diperolehi oleh

semua pihak yang berkepentingan. Ini termasuk para pemegang saham, pekerja, rangkaian pembekal dan pengedar, serta para pengguna dan rakyat Malaysia amnya.

Kerajaan tidak menjangkakan sebarang kesan buruk akan timbul, malah dari segi produk, usahasama bersama rakan kongsi strategik yang mempunyai operasi pembuatan dan perniagaan di pasaran global boleh meningkatkan keupayaan PROTON dalam menghasilkan pelbagai kenderaan dengan harga yang kompetitif dan berteknologi terkini, sekaligus menawarkan kepada rakyat Malaysia khususnya, serta dunia amnya, satu produk yang berdaya saing dan berkualiti tinggi.

Pengeluaran produk-produk baharu hasil dari perkongsian strategik dijangka akan meningkatkan produktiviti serta kecekapan (efficiency) pengeluaran kilang. Secara keseluruhannya, dengan peningkatan jumlah pengeluaran kenderaan dan komponen tempatan, perkongsian ini akan memberikan skala ekonomi dan model perniagaan yang lebih berdaya maju kepada PROTON, para pembekal dan wakil pengedar di Malaysia.

Pendekatan sebegini adalah sinergi yang biasa dilaksanakan di

antara dua syarikat kenderaan antarabangsa dalam usaha meningkatkan daya saing jenama, teknologi dan kenderaanya kepada para pengguna serta mencapai pertumbuhan perniagaan yang mampan di pasaran tempatan dan serantau. PROTON dan industri automotif tempatan dijangka akan memperolehi banyak manfaat daripada usahasama strategik ini dan dijangka akan menyumbang ke arah pertumbuhan ekonomi Negara secara keseluruhannya